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Protokół nr 20/08 
Komisji Spraw Społecznych 

z dnia 22 kwietnia 2008 r. 
 

 

Ad. 1 

Posiedzenie Komisji Spraw Społecznych otworzył Przewodniczący Pan Alfred Siama, który 

powitał członków Komisji i zaproszonych gości. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Komisji Pan Alfred Siama stwierdził, iż Komisja władna jest podejmować 

decyzje. 

Obecni: 

• Przewodniczący                                                           Alfred Siama  

• Wiceprzewodnicząca                                                   Kazimiera Pu ślednik 

• Członkowie:                                                                 Józef Czarnecki  

                                                                                          Jaros ław Jędrkowiak 

                                                                                          Grzegorz Józefowski 

                                                                                          Miros ław Waluś 

 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
 
Na posiedzenie zaproszono gości: 

• Wicestarostę Pana Janusza Sikorę 

• Naczelnika Wydziału Oświaty, Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego Pana 

Marka Smektałę 

• Sekretarza Powiatu Pana Leszka Malińskiego 

• Skarbnika Powiatu Panią Eleonorę Gościniak 

• Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Gostyniu Pana Macieja Marcinkowskiego 

 

Ad. 3 
Przewodniczący Pan Alfred Siama przedstawił porządek posiedzenia Komisji. W wyniku 
głosowania porządek został przyjęty głosami 6 „za”. 
 
Ad. 4 

Przewodniczący Pan Alfred Siama przedstawił protokół Nr 18/08 z posiedzenia Komisji. 

W wyniku głosowania protokół został przyjęty głosami 6 „za”. 
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Ad. 5a 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia statutu Powiatu 
Gostyńskiego przedstawił Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych. 
Przewodniczący Pan Alfred Siama zapoznał pozostałych członków Komisji ze zmianami 

w statucie jakie podjęły Komisje: Samorządowo-Organizacyjna i Porządku Publicznego oraz 

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. Zaproponował wykreślić z § 22 punkt 7 o 

brzmieniu „zapytania innych osób”.  

Wniosek o wykreślenie z § 22 punkt 7 został przyjęty przez Komisję głosami: 4 „za” 

przy 2 „wstrzymujących się”. 

Pan Jarosław Jędrkowiak wnioskował o wprowadzenie do Statutu Powiatu Gostyńskiego 

§ 22 punkt 9 „ Sprawozdanie z działalności poszczególnych Klubów Radnych z okresu 

międzysesyjnego”. Radny Jędrkowiak uważa, że dzięki wprowadzeniu owego punktu 

społeczeństwo będzie świadome, iż praca Radnych nie ogranicza się tylko do uczestnictwa 

w sesji czy komisji. 
Wniosek o wpisanie w § 22 punktu „Sprawozdanie z działalności poszczególnych Klubów 

Radnych z okresu międzysesyjnego” został odrzucony przez Komisję głosami: 2 „za”, 

3 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”. 

 
Przewodniczący Pan Alfred Siama poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Gostyńskiego. 
W wyniku głosowania Uchwała Nr 20/47/08 została podjęta głosami 4 „za” 
przy 2 „wstrzymujących się”. 

 

Ad. 5 b 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/127/08 
z dnia 13 marca 2008 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 
osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania 
przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 
Wicestarosta Janusz Sikora oznajmił członkom Komisji Spraw Społecznych, iż dokonano 

następujących zmian:  

• w pkt 1 – zwrot kosztów poniesionych przez pracodawcę w związku z przystąpieniem 

tworzonych lub istniejących stanowisk pracy, stosownie do potrzeb wynikających 

z ich niepełnosprawności kwotę 15 000 zł zastępuje się kwotą 30 000zł 

• w pkt 3 – zwrot pracodawcy kosztów wyposażenia stanowiska pracy osoby 

niepełnosprawnej kwotę 175 000 zł zastępuje się kwotą 160 000 zł 
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Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Alfred Siama poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/127/08 z dnia 13 marca 2008r. 
w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej osób 
niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania 
W wyniku głosowania Uchwała Nr 20/48/08 została podjęta głosami 6 „za”. 
 
Ad. 5 c 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 
w sprawie likwidacji Oddziału dla Przewlekle Chorych w Poniecu działającego 
w strukturze Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu 
przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

Wicestarosta Pan Janusz Sikora poinformował członków Komisji Spraw Społecznych, 

iż 27 marca 2008 r. zostało podpisane wstępne porozumienie ze siostrami ze Zgromadzenia 

św. Wincentego a Paulo, które umożliwia kontynuację działalności w zakresie leczenia 

chorych przewlekle, a tym samym zatrudnianie pracujących tam osób, przy znacznie 

mniejszym zaangażowaniu środków publicznych. 

Sekretarz Pan Leszek Maliński zaznaczył, że uchwała, która zostaje poddana głosowaniu 

jest uchwałą wyłącznie intencyjną tzn. przyjmuje projekt właściwej uchwały. Właściwa 

uchwała ma charakter warunkowy. Oznacza to, że likwidacja oddziału dla przewlekle 

chorych w Poniecu, nastąpi tylko i wyłącznie w przypadku uruchomienia działalności przez 

Zgromadzenie Sióstr. Jeśli nie doszłoby do uruchomienia działalności przez Zgromadzenie, 

SP ZOZ dalej będzie prowadzić oddział dla przewlekle chorych w Poniecu. 

Pan Mirosław Waluś zadał pytanie dot. treści porozumienia.  

• Czy jeśli w roku 2008 Zgromadzenie Sióstr  przejmie szpital to także budżet 

zakontraktowany z Narodowym Funduszem Zdrowia?  

• Co się stanie,  jeśli po 1 stycznia 2009 r., po przejęciu przez siostry szpitala 

w Poniecu Zgromadzenie Sióstr zmieni profil działalności oddziału? 

Sekretarz Pan Leszek Maliński wyjaśnił, iż nowy właściciel wg prawa może dokonać zmian 

co do działalności oddziału. Oznajmił również, iż siostry muszą uruchomić oddział, bowiem 

jeśli tego nie zrobią to uchwała Rady Powiatu Gostyńskiego utraci moc. Jednak po roku czy 

dwóch Zgromadzenie sióstr może zmienić profil działalności szpitala.  

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak oznajmił, iż ma wątpliwości co do samego porozumienia 

z siostrami ze Zgromadzenia św. Wincentego a Paulo. W związku z czym zadał   

Wicestaroście pytanie: Na czym polega deklaracja wykupienia usług medycznych  w ramach 

opieki długoterminowej od Zgromadzenia Sióstr? 
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Wicestarosta Pan Janusz Sikora poinformował radnych, iż deklaracja ta ma za zadanie 

podnieść warunki bytowe chorych. 

Sekretarz Pan Leszek Maliński wyjaśnił, iż porozumienie ma głównie na uwadze współprace 

szpitala z nowym podmiotem. 

Wicestarosta Pan Janusz Sikora powiedział, że jeśli pacjenci przebywający w szpitalu 

w Gostyniu potrzebowaliby opieki paliatywnej kierowani byliby przez szpital do Ponieca. 

Pan Mirosław Wachowiak uważa, że Zarząd Powiatu Gostyńskiego zbyt łagodnie podszedł 

do warunków stawianych przez siostry ze Zgromadzenia Sióstr a Paulo.  

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak poruszył kwestie zobowiązań pracowniczych. A mianowicie 

kto będzie ponosił koszty ewentualnych odpraw? 

Sekretarz Pan Leszek Maliński wyjaśnił, że Zarząd Powiatu Gostyńskiego zobowiązał się do 

zwrotu kwot odpraw i innych świadczeń związanych z rozwiązaniem przez pracowników 

oddziału dla przewlekle chorych stosunku pracy na podstawie art. 231 § 4 kodeksu Pracy. 

 

Przewodniczący Pan Alfred Siama poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie likwidacji 
Oddziału dla Przewlekle Chorych w Poniecu działającego w strukturze Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu. 
W wyniku głosowania Uchwała Nr 20/49/08 została podjęta głosami 3 „za” 
przy 3 „wstrzymujących się”. 
 
 
Ad. 5 d 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie ogłoszenia konkursu 
na stanowisko dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej 
w Gostyniu przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Pan Marek 
Smektała.                             
Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Pan Marek Smektała zapoznał komisję 

z projektem uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Alfred Siama poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu 
W wyniku głosowania Uchwała Nr 20/50/08 została podjęta głosami 6 „za”. 

 

Posiedzenie Komisji Spraw Społecznych opuścił Radny Pan Jarosław Jędrkowiak. 
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Ad. 5 e 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zaopiniowania sprawozdania 
Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu za 2007 r. przedstawiła Skarbnik 
Powiatu Pani Eleonora Gościniak. 
Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak zapoznała Komisje ze zmianami w planie 

dochodów jak i wydatków budżetu Powiatu Gostyńskiego. Oznajmiła również, iż opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Pan Alfred Siama poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zaopiniowania sprawozdania Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu za 2007 r. 
W wyniku głosowania Uchwała Nr 20/51/08 została podjęta głosami 5 „za”. 

 

Ad. 6 

Podsumowanie wyjazdowego posiedzenia Komisji Spraw Społecznych zreferował 
Przewodniczący Pan Alfred Siama. 
Radny Siama podsumował wyjazdowe posiedzenia Komisji do szkół: Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Gostyniu, Zespołu Szkół Zawodowych w Gostyniu oraz Zespołu Szkół 

Specjalnych w Brzeziu.  

 

Ad. 7 

Analizę potencjalnych zagrożeń w szkołach w kontekście raportu NIK przedstawił 
Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Pan Marek Smektała.  
Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Pan Marek Smektała poinformował 

radnych, że 15 stycznia Najwyższa Izba Kontroli podsumowała wyniki kontroli dotyczącej 

stanu bezpieczeństwa w szkołach. Skontrolowano 66 szkół i innych placówek oświatowych. 

NIK skontrolowała też siedem jednostek samorządowych prowadzących szkoły. Naczelnik 

oznajmił, iż kontrola wykazała wiele uchybień i nieprawidłowości. Nieprawidłowości polegały 

m. in. na: nieokreśleniu w statutach szkół i placówek oświatowych celów, zadań i 

szczegółowych kompetencji organów tych jednostek w zakresie utrzymania obiektów, 

niezapełnieniu środków finansowych na pełną realizację potrzeb remontowych oraz 

zaniechaniu okresowych kontroli obiektów oświatowych. 

                         
Ad. 8 

Wystąpienie z wnioskiem do Zarządu Powiatu Gostyńskiego o rozważenie i zbadanie 
możliwości utworzenia Centrum Kształcenia Praktycznego przy ZSZ w Gostyniu 
zreferował Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Maciej Marcinkowski. 
Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Maciej Marcinkowski przedstawił koncepcję 

utworzenia Centrum Kształcenia Praktycznego. 

 



 6

 
Wniosek do Zarządu Powiatu Gostyńskiego o rozważenie i zbadanie możliwości 
utworzenia Centrum Kształcenia Praktycznego przy ZSZ w Gostyniu został przyjęty 
głosami 5 „za’ przy nieobecności Radnego Pana Jarosława Jędrkowiaka. 
 
Ad. 9 

Wystąpienie z wnioskiem do Zarządu Powiatu Gostyńskiego o rozważenie i zbadanie 
możliwości rozbudowy Ośrodka Doradztwa Metodycznego przy ZSZ w Gostyniu  
przedstawił Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Maciej Marcinkowski. 
Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Pan Maciej Marcinkowski poinformował członków 

komisji, iż nie ma doradcy metodycznego m.in. od wychowania fizycznego, przedmiotów 

technicznych, mechanicznych, elektrycznych, oraz fizyki, biologii, historii, woss-u 

i zasugerował, iż ważnym byłoby utworzenie takich stanowisk. 

 
Wniosek do Zarządu Powiatu Gostyńskiego o rozważenie i zbadanie możliwości 
rozbudowy Ośrodka Doradztwa Metodycznego przy ZSZ w Gostyniu został przyjęty 
głosami 5 „za’ przy nieobecności radnego Pana Jarosława Jędrkowiaka. 
 
Ad. 10 

Przewodniczący Pan Alfred Siama podziękował zebranym za przybycie, po czym zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

 

                                                                                               Przewodnicz ący   
                                                                                    Komisji Spraw Spo łecznych 
 

                                                                                                 Alfred Siama  

 

 

Protokołowała: Natalia Kluczyk 

 

 


